
Protokoll styrelsemöte - 2024-04-16

1. Formalia

1.1 Mötets öppnande

Mötet öppnar 12.04

1.2 Närvarande

Isak Nordström
Leo Au
Moa Eklund
Axel Lindberg
Max Hillenberg
William Ramberg
Emma Johansson
Julia Lofland Gustafsson
Linus Michelin
Lova Thoren
Melissa Yasar kl. 12.25

1.3 Anmäld frånvaro

Adam Younes
Oliver Yvling-Lind
Noah Jönsson

1.4 Val av mötets ordförande

Linus Michelin blir nominerad och tackar ja

1.5 Val av mötets sekreterare

Julia Lofland Gustafsson

1.6 Adjungeringar

Leo Au



Axel Lindberg

Lova Thoren

Linus Michelin

1.7 Mötets behöriga och beslutsmässighet

Julia
Emma
Moa
Isak
Max
William
Melissa

1.8 Föregående protokoll

Flyttar punkt 1.8.1 Spara till 10-års jubileum till diskussionspunkter

1.9 Val av justerare

Julia och Isak

1.10 Anmälan av övriga frågor

1.10.1 VPR-band
1.10.2 Telge Flytt
1.10.3 Fussballbord Rudan

1.11 Föredragningslista godkännande

Japp, godkänd.

2. Rapporter och meddelanden

2.1 Styrelsen

Ordförande: Gått på ordförandemöte, gått på OR <3 VOR, svarat mejl, osv. Fixat påsqvik.



Vice ordförande: Varit på VOR-råd, kanske ska på kurs i höst med OR, squvalpmöte,
teambuildingkurs.

Kassör: Kassörat, betalat grejer.

Ledamöter: Försökt kontakta sponsorer men redbull ignorerar, squalpmöte.

2.2 Organ och nämnder:

Företagsgruppen(FG): Håller på att göra flygblad som ska hängas upp för att rekrytera. Oliver
och James ska hjälpa till och planera (officiellt rekryterade). Vill beställa dukar som det står FAM
på till Företagsdagen.

Qlubbmästeriet(QM): Varit på flera möten, diskuterat VPR och NPR, ska få en egen plats på
nymble så vi kan sälja märken på NPR. Nästan sålt slut på VPR-band. Melissa och Lova ska spela
in en reklamvideo till VPR. Ska ej få använda Freja ID som legitimation. Nästa NPR behöver man
inte ha nollesymbol för att komma in på pubarna. Folk snor grejer från pubarna runt om på KTH,
både från garderoben och skyltar.

Mottagningsgruppen(Mogen): Klara med fadder-och phözrekryteringen. Haft lunchföreläsning
med Alstom, blev lyckat, 70 närvarande. Hittat massa spons till mottagningen. Ska på möte med
kansliet på fredag angående uppropet. Ingen kontakt med Per som har hand om KTH-bidraget.

Phöz ska ha phözmöte på fredag. Phöz har socialiserat sig med bygg angående samarbete. Phöz
vill ha phözarlokal för att kunna duscha.

Tugganredaktionen: Ej närvarande, anmält frånvaro. Rapporterat att han ska starta en “blogg”
på isflemingsbergs hemsida istället för en klassisk tidning.

Studienämnden(SN): Ej närvarande. Aram och Albin Hedblom har varit på möte med ettan
(terminskollegium). Albin stöttar fortfarande Aram.



Spelgruppen(SPRUPPEN): Ej närvande.

Idrottsgruppen(IG): Haft intro, allt praktiskt löst. Börjat fundera på lite olika idéer. Kanske inte
hinns med innan sommaren.

Infogruppen: Instagrammat. Fixat märken. Ska instagramma om VPR och nya märken.

Valberedningen: Inte gjort nåt, tänkte försöka hitta folk under mottagningen. Ska fixa formulär
till SMP4.

Utbytesnämnden: Samtliga utbytesstudenter Flempan→Tjeckien har laddat upp sina
reseberättelser på KTH:s hemsida.

JML-nämnden: Har varit på JML-och utbildningsråd. Krav på KTH att det ska finnas ett
examinerande JML-moment. Verkar finnas i alla projektkurser. Köpt nya mensskydd till
Rudan-toaletterna.

2.3 THS, Övriga:

Revisorer: Ej närvarande.

3. Besluts- och diskussionspunkter

3.1 Skriva om stadgar så de blir tydligare och inte behöver tolkas, samt ändra så att
fanborg väljs in på SMP2.

Isak, Melissa och William ska ta sig an att försöka fixa stadgarna inför SMP4. Skriv in SNO i
styrelsen.

3.2 Ta bort kassör-rollen och SNO in i styrelsen.

Mötet är för att lägga in SNO i styrelsen i föreslaget av ändring av stadgarna. Mötet är även för
att ta bort kassör-rollen och göra vice ordförande till ekonomiansvarig i stadgarförslaget.

3.3 Spara till 10-års jubileum.



Kanske lägga ihop 10-års jubileummed Nollegasquen. Spara överskottspengar från VPR?
Företagsgruppen ska försöka börja spara. Mogen ska försöka spara, ligger 25 000 plus just nu.
Bör öppna ett sparkonto på SEB. Fisq ska sluta slänga ut kompisrabatter för att spara lite.
Sångboksqasquen - ska ta 250 kr för externa/gamlingar och 200 kr för aktiva
sektionsmedlemmar, för att spara överskott till jubileum. Efter sångboksgasquen kommer
sångboken kosta 250 kr. Tigga bidrag från gamlingar på sångboksgasquen.

4. Övriga frågor

4.1 Kanske ändra så att styrelsen kör läsår istället för kalenderår.
Flyttas till nästa möte.

4.2 Fussballbord i Rudan
1000-10 000 kr. Finns begagnade för under 1000 kr. Lite trångt i Rudan, fällbart ett alternativ.
Mötet är för. Hitta någon lösning för att kunna låsa det så man inte kan spela utan nyckel. Axel
och Adam ska kolla efter någon plats i Rudan.

4.3 VPR-band
Arbetarbanden kommer snart. Inte många köpband kvar.

4.4 Skriv om reglementet till det vi röstade fram förra SMP3.
Julia ska göra det och lägga ut på hemsidan.

4.5 TT-flytt.
Flyttas till nästa möte.

5. Nästa möte

5.1 TT-flytt.
5.2 Styrelsen läsår istället för kalenderår.
5.3 THS-medlem för att komma in i Rudan efter kl 17.

Nästa möte är 24/4 kl 12.00.

6. Mötet avslutas

Mötet avslutas 13.33


